
UIT DE BESTUURSKAMER.

Nadat sinds de informatieve vergadering
van 24 maart het dagelijks bestuur eer-
der bijeen geweest was, vergaderde op
zaterdag 19 mei het volledige NOVA-
bestuur. Verhinderd waren Jan Franx en
Ed Tietjens. Als nieuwe gezichten waren
er Henk van Wijhe (voor distrikt Zuid II)
en Wim Oosterman. Laatstgenoemde als
waarnemer en bestuurskandidaat voor het
NOVA-voorzitterschap. Want Henk Steen-
kist zal zijn funktie om medische
redenen moeten gaan neerleggen.
In deze - zoals meer voorkomt: bijna 6
uur durende - vergadering werd afge-
sproken :
- de algemene vergadering in principe in
begin november te houden.

- daarin beslissingen te nemen t.a.v.
beleid en struktuur van de NOVA; de
voorstellen voor te bereiden op basis
van gepubliceerde en nog uit te werken
ideeën, wat nog flink wat overleg en
werk zal vergen.

- de voor niet-stripers netelige "stripe-
kwestie" van de nationale wedstrijd zo
elegant mogelijk op te lossen

- na te gaan of we het ons kunnen permit-
teren in het komende NOVA-festival
zonder consumptiebonnen te werken

- aan de distrikten te verzoeken een
plaatsvervangend afgevaardigde in het
NOVA-bestuur te benoemen, zodat er per
distrikt altijd iemand is.

Natuurlijk is er meer besproken, maar
voor een deel is dat nog te "onrijp" en
voor een ander deel is het minder be-
langrijk. Daarom: einde verslag.


